
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE DOPRAVY A VEŘEJNÉHO POŘÁDKU

konaného dne: 20.12.2021, od 17.00 hod. v zasedací místnosti radnice
zúčastnění: Bronislav Kalvoda, František Augustin, Marek Podsedníček, Pavel Berný
omluveni: Petr Gabat,

Kontrola plnění bodů z posledního jednání komise.

1. DOPORUČENÍ RADĚ MĚSTA

2. PODNĚTY PRO MĚSTSKÝ ÚŘAD
2.1. Podněty starostovi města

2.2. Podněty příslušnému odboru MČÚ
2.2.1. Odbor rozvoje, investic a majetku. Malé technické služby (MATES).
• Upozorňujeme, že u nově instalovaných košů na tříděný odpad v centru města chybí sekce na komunální odpad.
• Z důvodu zvýšení bezpečnosti požadujeme realizovat nasvícení přechodu pro chodce v ul. Krkonošská před

prodejnou nábytku.
• Členové komise kladně hodnotí práci městské zahradnice p. Steinerové co se týče výsadby, údržby a celkového

estetického vzhledu osázení betonových květináčů v centru města, vysazování nových stromů, péči o živé ploty
a likvidaci „džunglet‘ kolem místních komunikací.

2.2.2. Odbor rozvoje, investic a majetku. Silniční správní úřad.
• Z důvodu bezpečnosti chodců při přecházení vozovky navrhujeme umístit radary pro měření rychlosti v ulici

Žižkova, Krkonošská (průtah) a Branská.
• V souvislosti s přípravou projektové dokumentace na rekonstrukci povrchů v ul. Hanče a Vrbaty (realizace v roce

2022) požadujeme řešit následné omezení průjezdu motorových vozidel. Vzhledem k současnému stavu vozovky
zde dnes téměř nikdo nejezdí. Lze předpokládat, že na opravené komunikaci, kterou využívají chodci a je tudy
vedena cyklostezka, dojde ke značnému nárůstu automobilového provozu.

• Požadujeme prověřit stávající dopravní značení, které by mělo zamezit vjezdu nákladních aut do centra města.
• Doporučujeme zpřehlednit event. upravit přednost na křižovatce ul. V Jilmu a ul. Jana Weisse (za bývalým

areálem Autobrzd dnes JIP), ato buďto osazením dopravního zrcadla (je zde přednost zprava) nebo určením ul.
V Jilmu jako hlavní silnice a ul. Jana Weisse jako vedlejší.

• Souhlasíme s požadavkem občanů čp. 1092 — 1095 v ul. Roztocká (u sběrny) na vznik obytné zóny v tomto
prostoru.

• Po špatných zkušenostech s realizací úplné uzavírky ul. Spořilovská při pokládce kanalizace a vodovodu resp.
s označenĺm/neoznačením bezpečných tras pro chodce požadujeme, aby přĺště Silniční správní úřad vyžadoval
od investora (dodavatele) stavby důsledné dodržování podmínek uzavírky tj. jasné a přehledné označení
objízdných trasa také zajištění bezpečných cest pro pěší.

3. OSTATNÍ

4. ÚKOLY PRO ČLENY KOMISE

Příští jednání komise: Bude svoláno operativně dle potřeby.

Datum vyhotovení zápisu: 21.12.2021

Bronislav Kalvoda
předseda komisezapsal; František Augustin


